
André, vraag het eens aan essentie, SP en D66 
Wat een onzin dat wij direct na de gemeenteraadsverkiezingen via De Limburger gezegd zouden 

hebben voortaan voor het NGB te zijn. Wat een zwartmakerij. We waren en zijn tegen de komst 

van het NGB. Tegen verdere industrialisering veehouderij, tegen aantasting platteland, teveel 

risico’s voor mens en dier. 

Op 15 maart 2011 behandelde de raad uw burgerinitiatief. Op diezelfde dag riep demissionair 

staatssecretaris Bleker (CDA) op procedures van nieuwe aanvragen voor megastallen met meer dan 

één bouwlaag tijdelijk stil te leggen. Bouwvergunning en milieuvergunning werden door het NGB in 

2010 aangevraagd. Geen nieuwe aanvraag dus. Een stem tegen het burgerinitiatief was helemaal 

geen stem voor het NGB. Een openbaring was toen de bovengrens die de SP stelde: 6.250 varkens, 

bijna megastallen. 

De Tweede Kamer wil geen megastallen en toch zegt Bleker in Nieuwsuur van 9 juli het NGB niet te 

kunnen en te willen stoppen. Wat was de oproep van Bleker in 2011 dan waard? Schokkend zijn de 

miljoenen aan subsidies voor het NGB. Rinus van de Waart (Knowhouse) miskent de werkelijkheid 

van 2012. Tweede Kamer en burgers willen geen NGB. 

Uw brief wordt steeds gekker. Wij waren in 2008 juist tegen de gebiedsvisie LOG Witveld Sturen op 

kwaliteit. De stemming was 11 voor (CDA en VVD) en 10 tegen (PvdA en SP). 

De grondverkoop was volgens u de ultieme kans om het NGB te stoppen. Op het moment van 

verkoop voldeed het NGB aan de randvoorwaarden. Op welke grond hadden we de verkoop dan 

moeten stoppen? 

Dan is er nog het rapport van de GGD. Natuurlijk zijn we daar kritisch op. Maar inderdaad: politici 

moeten kunnen vertrouwen op een rapport van de GGD. 

Wij zetten ons sinds 2008 in om een slechte ontwikkeling minder slecht te maken. Met succes 

werken we aan (betere) randvoorwaarden. Dat wil niet zeggen dat we voor de komst van het NGB 

zijn. 

Beste André, daag Essentie eens uit om eindelijk kleur te bekennen of de SP wat ze eigenlijk hebben 

bereikt in dit dossier. Vraag D66 waarom zij voor de verkoop van de grond waren. Succes. Wij gaan 

graag met u in gesprek over onze koers. 

Richard van der Weegen, fractievoorzitter PvdA-PK 

 


